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Dot. Pustego lokalu w Urzędzie Stanu Cywilnego 
 
Czy są plany zagospodarowania miejsca po kultowym lokalu Swatka? Od ponad?dekady jest to 
pustostan, który przez te lata mógł funkcjonować i wpływy za wynajem mogły zasilać budżet 
miasta, tym bardziej, że miejsce atrakcyjne. Zapytanie od bardzo wielu mieszkańców. 
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